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Yingtan Liu 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Banking and finance 

◼ Structured finance and asset-backed securitization 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Before joining Han Kun, Mr. Liu held positions with COMAC Shanghai Aircraft Manufactruing Co., 

Ltd., Zhong Lun Law Firm in Shanghai, and Pingan Trust Co., Ltd. 

Mr. Liu has long engaged in legal practice and research related to structured financing products and 

asset securitization.  He has participated in numerous investment and financing projects involving 

with standard, non-standard, and alternative products.  The projects he has been involved in cover 

nearly all types of major products issued on the Interbank Market, exchanges (including insurance 

exchanges), and OTC markets.  Mr. Liu also engages in banking and finance matters, such as 

insurance fund and trust fund management. 

EDUCATION 
Mr. Liu graduated from Fudan University Law School with an LL.M. degree. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese 
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刘应檀 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 银行和金融 

◼ 结构化金融和资产证券化 

工作经历 

在加入汉坤律师事务所之前，刘应檀律师曾在中国商飞、中伦律师事务所、平安信托任职。 

刘律师主要从事结构化金融产品及资产证券化方面的法律实践与研究，曾参与了大量标准化/

非标投融资、另类投融资项目。其参与的金融产品项目涵盖了银行间市场、交易所市场（含

保交所）、场外 OTC 市场所发行的几乎全部主流品种。同时，刘律师亦主要从事银行与金融

业务，包括保险资金运用、信托投资等，在相关领域积累了丰富的经验。 

教育背景 

刘律师本科及研究生均就读于复旦大学，获得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文 


